


Ik zie jou niet in de geadresseerden staan.
Meneer  is wel een stuk op�mis�scher/posi�ever dan wij denk ik.
Groet

Van: 
Verzonden: woensdag 12 juli 2023 22:54
Aan: @hchelmond.nl>
CC: @helmond.nl>; 

@helmond.nl>; 

Onderwerp: Gesprek met provincie over op�e 1
Geachte voorzi�er, best 
Zoals je weet hebben wij (de wijk) een gesprek gehad, op verzoek van wethouder van Dijk, met
het team waarmee HCH de verschillende op�e hee� besproken.
Uit de discussie bleek dat de afwijzing van de gemeente voor de Shaile op�e is genomen met
de precaire droogtesitua�e van de Warande in gedachte. Het blijkt echter dat de parkeerplaats
verplaatsing en doorgang langs Shaile daar geen (nega�eve) invloed op hebben. Tevens ligt er
een posi�ef advies van het Waterschap en ecologisch rapport voor op�e 1 wat door de
vereniging is uitgevoerd.
Vandaar dat de hr.  van de gemeente een bespreking met de provincie hee� gehad om te
polsen hoe zij tegenover deze op�e staan.
De conclusie van het gesprek vandaag is dat de gesproken persoon geen bezwaar hee� tegen
op�e 1. Wel zijn er enkele zaken, zoals een minimale natuurcompensa�e, die moeten
plaatsvinden. De hr.  zag dit niet als problema�sch. Hij spreekt nog met een andere
persoon van de provincie, dat doet hij gedurende zijn vakan�e. De hr.  is (voorzich�g)
posi�ef over de vervolg bespreking met de provincie.
In de week van 7 augustus is hij terug van vakan�e en trekt hij de vervolgstappen samen en zal
ons informeren.
Wij hopen dat het bestuur van HCH dit een posi�eve ontwikkeling vinden die ons terug
brengen naar het ini�ële idee om met een oplossing te komen die ook de problemen voor de
wijk oplost en waar iedereen blij van wordt. Dit is de laatste mogelijkheid dat dit kan.
Ik denk dat het goed is als we elkaar op de hoogte houden van de gesprekken met de
gemeente om verassingen te voorkomen.
Bedankt en met vriendelijke groet,

,  (wijk Horst/Gistel)
Kopie hr.  via 




